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Zápis z ustanovujícího zasedání kolejní rady 

koleje Švehlova 

ze dne 6.1. 2014  

Ustanovující zasedání kolejní rady Švehlova se uskutečnilo dne 6.1. 2014 od 21 hod. v zasedací 

místnosti Kolejní rady Švehlova. 

Přítomní členové kolejní rady a hosté:   

Maria Pizzalová, Marie Salajková, Jan Kukla, Karol Štefan, Matěj Denk, Oldřich Nerad (předseda býv. 

VK, host), Paulin Bergerová(host), Patrik Lukáš(host), Jakub Uhnavý(správce posilovny), Lukáš 

Benda(host), Michal Salajka(host) 

Program:  

1) Volba předsedy kolejní rady 

2) Volba místopředsedy kolejní rady 

3) Volba zapisovatele kolejní rady 

4) Volba nového správce posilovny  

5) Nový web koleje Švehlova a wi-fi 

6) Kufrárna 

7) Asistent předsedkyně KR 

8) Návrh na prohlídku koleje pro ubytované 

9) Ustanovení dalšího termínu zasedání 

Průběh zasedání: 

Program byl schválen tichým souhlasem. 

1) Volba předsedy kolejní rady: 

Na předsedu kolejní rady kandidovali Maria Pizzalová a Jan Kukla. V tajném hlasování obdržela 

Maria Pizzal 4 hlasy a Jan Kukla 1 hlas, a Maria Pizzalová byla tedy zvolena předsedkyní kolejní 

rady koleje Švehlova. 

2) Volba místopředsedy kolejní rady: 

Usnesení č. 1. 

Na místopředsedu KR kandidoval Matěj Denk. 

Kolejní rada zvolila místopředsedou Matěje Denka. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 4-1-0 
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3) Volba zapisovatele a nástěnkáře kolejní rady: 

Na zapisovatele a nástěnkáře kolejní rady kandidovala Marie Salajková.  

Usnesení č. 2. 

Kolejní rada zvolila zapisovatelkou a nástěnkářkou Marii Salajkovou. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 4-0-1 

4) Volba nového správce posilovny 

Usnesení č. 3. 

Vzhledem k tomu, že Jiří Hrbáček koncem měsíce z koleje odchází, kolejní rada se dohodla, že 

správci posilovny se stanou Karol Štefan a Jakub Uhnavý od 1. 2. 2014. Karol Štefan přislíbil, že 

dojde k přiblížení posilovny pro dámské osazenstvo koleje. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 

5) Nový web koleje Švehlova a wi-fi 

Během následujícího měsíce by se měly spustit nové webové stránky koleje Švehlova na adrese 

www.svehlovka.koleje.cuni.cz 

6) Kufrárna 

Řešila se transparentnost příjmů a výdajů kufrárny. Jan Kukla uvedl, že do příštího zasedání dodá 

bilanci příjmů a výdajů kufrárny. Maria navrhla do programu příštího zasedání zvolení nového 

ceníku kufrárny. 

7) Asistent předsedkyně KR 

Maria oznámila, že se jejím asistentem stal Lukáš Benda. 

8) Návrh na prohlídku koleje pro ubytované 

9) Ustanovení dalšího termínu zasedání 

Další usnesení kolejní rady proběhne dne 4.2.  

 

Zapsal: O. Nerad 

 

 

 

 

 

http://www.svehlovka.koleje.cuni.cz/

